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פרופ’ זכי שלום: אני מסכים שאם ישראל צריכה לחסל את כל פרויקט הגרעין של איראן צריך

צריך לא  האיראנים?  יעשו  מה  ואז  חצי,  גם  לחסל  שאפשר  חושב  אני  האמריקאי.  הסיוע  את 

המתקן את  לחסל  אליהם,  להגיע  יכולים  שאנחנו  מסר  להם  להעביר  צריך  הכל.  את  לחסל 

ולכן לא כדאי לכם להמשיך אלא להגיע איתנו להבנה בנושא. אם תמשיכו בדרך הזו, הגרעיני 

נפעל צבאית. נהרוס לכם עכשיו חלק ואם תמשיכו – נהרוס חלק נוסף. לזה לא צריך את ארה”ב.

עם הצלחה לא מתווכחים. כשאתה מצליח אז הולכים איתך. ישראל מצליחה בלבנון, נכון שיש

לזה מחיר, אבל האמריקאים מודעים לזה. הציבור האמריקאי תומך בזה. אחרי הטילים מאיראן

יש תמיכה רחבה בפעולה של ישראל.

הראיון התקיים בכאן רקע, בתאריך 10.10.2024.
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